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Verslag 

 
Aanwezig: Hilde Muls (AVT), Johan Permentier (SPBO), Jens Maenhout (HALE), 
Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL), Jolien De Cock (OEH), Liesl Van Barel 
(VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Annelies Van Geyte (ACDL), Owen Malone (VAL) 
Afwezig: / 

1 Terugblik AV 

Johan geeft een korte samenvatting van de items die tijdens de AV aan bod kwamen 

en relevant zijn voor de jeugdcommissie. 

Het belangrijkste punt dat we meenemen: de volgende stappen die genomen moeten 

worden in de hervormingen Pupillen en Miniemen. De commissie werkt verder aan de 

voorstellen en stelt een procedure op om tot stemming over te gaan. 

2 Hervorming PUP-MIN: bespreking feedback 

Na de infosessie van 14 maart en de AV van 23 maart werd feedback ontvangen. Deze 

werd samengevat en voor de vergadering al bezorgd aan de commissieleden. De 

volgende punten zijn meer in detail besproken om tot een verbeterd voorstel te 

komen: 

- De commissie staat voltallig achter het concept van wedstrijden die voor een 

atleet maximaal 3u duurt en waarbij de atleet kan deelnemen aan maximaal 4 

disciplines. Naast deze hoofdvoorwaarde wil de commissie aan organisatoren 

wel zoveel mogelijk vrijheid geven in keuze hoe ze hun wedstrijden 

organiseren: 

o Vb: er mogen meer disciplines op de planning staan 

o Disciplines mogen ontdubbeld worden als de organisator daar de 

mogelijkheid toe heeft 

o Programma’s kunnen dubbel aangeboden worden om meer atleten te 

bereiken 

o … 

o De commissie zal ter ondersteuning verschillende voorbeelden 

aanreiken waar de clubs mee aan de slag kunnen voor de organisatie 

van hun wedstrijd(en) 

- Er zullen binnen dit concept wel enkele uitzonderingen worden toe gelaten op 

de maximale duur dat een atleet wedstrijd mag hebben: 

o Wedstrijden aflossingen mogen (eventueel) als extra discipline worden 

ingericht, bij voorkeur wel zo dat dit efficiënt kan verlopen in de totale 

wedstrijd (vb vooraf of op einde -> indien programma dubbel wordt 

georganiseerd zou de aflossing ook tussenin kunnen plaats vinden zodat 

atleten van beide startgroepen kunnen deelnemen). Of de aflossing dan 

ook als 5de disciplines kan worden gedaan moet nog verder besproken 

worden. Daarnaast worden eventuele bijkomende voorwaarden nog 

verder uitgewerkt. 

o Polsstokspringen en eventueel ook een 2000m en/of Steeple (indien 

deze laatsten als nieuwe disciplines worden opgenomen) kunnen 

eventueel buiten het normale wedstrijdprogramma vallen. Atleten die 

deelnemen aan deze disciplines moeten wel de mogelijkheid hebben om 

naast deze discipline ook deel te nemen aan andere disciplines met een 

maximum van 4 op een dag. Polsstokspringen kan bijvoorbeeld vroeger 

starten zodat atleten na hun wedstrijd nog kunnen deelnemen aan de 

andere disciplines. Hierbij moeten ze dan wel een keuze maken uit nog 

maximaal 3 disciplines. 

o Beker van Vlaanderen: we zien deze wedstrijd als een team-activiteit 

waarbij atleten zich eenmalig een hele (mid)dag inzetten voor hun club. 

Aan dit concept blijven we evenwel sleutelen om het bij voorkeur zo 

beknopt mogelijk te houden in tijd. 
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o PK: op een PK moet elke atleet de vrijheid behouden om deel te nemen 

aan de discipline(s) naar keuze, ook al liggen die ver van elkaar in het 

uurschema. 

- Voor Miniemen zou het mogelijk moeten zijn om hen bij een Polsstokwedstrijd 

te laten deelnemen aan wedstrijden waaraan ook Cadetten deelnemen. Details 

hierover moeten nog verder besproken worden (vb kan dit in een AC wedstrijd 

ook?) 

- Steeple: in de overlegronde met trainers was een mogelijkheid tot introductie 

Steeple bij Miniemen niet opgenomen daar er niet meteen een veilige optie 

werd gezien om dit te kunnen organiseren. Intussen kwam een nieuw voorstel 

binnen waar mogelijk wel een opening voor bestaat. Er werd afgesproken dat 

dit in de komende maanden wordt bekeken, dat er testmomenten worden 

voorzien en dat we dit op het einde van de zomer evalueren om vervolgens een 

beslissing te nemen over eventuele invoering hiervan in het programma. Net 

zoals voor de eventuele toevoeging van een 2000m voor Miniemen zal worden 

bekeken onder welke voorwaarden deze discipline kan worden ingericht. 

- Hoogspringen: kortere wedstrijdduur bekomen: is een punt waarover veel 

meningen worden gegeven en enkele mogelijke oplossingen. Alles zal hier in 

overweging worden genomen. In de eerste fase zal zeer gedetailleerd worden 

bekeken hoe lang hoogspringwedstrijden nu duren, hoeveel pogingen atleten 

nu springen, hoeveel atleten onder hun seizoens of persoonlijk beste starten en 

waar nog tijd wordt verloren. Door dit alles in kaart te brengen kan een sterk 

gefundeerd plan naar voor worden geschoven. Dit alles wordt ook afgestemd 

met atletiek.nu voor technische aanpassingen. 

- Meerkampen: we vermoeden dat er een misverstand heerst over de voorstellen 

rond meerkamp maar anderzijds snappen we ook de bezorgdheden en vragen 

hierover en willen we volgende punten verduidelijken en het voorstel 

aanpassen: 

o De doelstelling naar atleten toe is nog steeds dat ze zoveel mogelijk 

verschillende disciplines (op regelmatige basis) te beoefenen. Dit hopen 

we te bereiken door elke wedstrijd 4 disciplines aan te reiken die elkaar 

mooi opvolgen in het tijdschema waardoor meer atleten multidisciplinair 

actief zijn in competitie 

o Het huidige aanbod meerkampen is vrij beperkt: in 2022: 25%, in 

2023: 21% en in 2024: 19% van de organisaties die een meerkamp 

voorziet. Ondanks dit beperkte aanbod is er wel een derde van de 

atleten dat deelneemt aan meerkampen. 2023: Pupil: 668/1993 (33%), 

Miniem: 583/1805 (32%) 

o Resultaten van meerkampen zijn onderling niet vergelijkbaar = telkens 

andere disciplines. Enkel binnen één wedstrijd kunnen atleten zich tov 

elkaar vergelijken. We zien eveneens liever dat de focus ligt op 

persoonlijke ontwikkeling waarbij vergelijking met anderen op de 

achtergrond blijft. 

o Aanpassing voorstel: meerkamp kan behouden blijven, evenwel als 4-

kamp ipv 5-kamp voor Miniemen en ook voor het puntensysteem wordt 

nog bekeken of dit behouden blijft of op een andere manier wordt 

berekend.  

- Technieken PUP vs MIN: Er is reeds veel gedragenheid om, zeker bij Pupillen, 

de maximaal technische uitvoering op wedstrijd te beperken. Hiermee volgt de 

commissie ook de technische leerlijnen die ook al zijn ze niet expliciet 

leeftijdsgebonden wel een richting geven voor de atleet. Het doel moet zijn om 

de beperkingen zo minimaal mogelijk te houden zodat bovengemiddeld sterke 

atleten niet worden beperkt in hun kunnen maar dat ze evenwel toch worden 

beschermd in hun ontwikkeling op lange termijn, waarbij ook met de mentale 

capaciteiten van de jonge atleten rekening moet worden gehouden. Daarnaast 

moet naar trainers toe ten allen tijde de boodschap zijn om atleten binnen hun 

mogelijkheden hun sport te laten uitvoeren en hen daarbij soms ook af te 

remmen zodat ze een vorige vorm eerst beter onder de knie krijgen alvorens 

een stap verder te gaan. 
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- Tarieven: er zullen geen verplichtingen worden opgelegd ivm de tarieven die 

moeten worden aangerekend voor deelname en inkom. Hier zullen enkel 

adviezen voor worden uitgeschreven ifv het rendabel houden van organisaties 

maar waarbij ook aan de atleten wordt gedacht dat wedstrijddeelname nog 

betaalbaar blijft. 

Het hoofddoel van de hervormingen is en blijft om kwalitatief betere wedstrijden te 

kunnen aanbieden waarbij de atleet centraal staat maar waarbij de trainers, de 

juryleden en de organiserende clubs geen grote nadelen in ondervinden. 

3 Wedstrijdconcept Kangoeroes-Benjamins 

Hilde lanceerde het voorstel om een extra discipline toe te voegen aan het 

wedstrijdprogramma: een afgeleide van discuswerpen. 

Het voorstel word positief onthaald maar zal naar aanloop van volgend jaar nog even 

in de koelkast worden bewaard. 

 

In de eerste plaats wordt binnen het huidige wedstrijdconcept bekeken welke 

oplossingen mogelijk zijn voor organisaties waar de maximumcapaciteit bij Benjamins 

wordt bereikt. 

En daarnaast willen we voornamelijk focussen op het ondersteunen van de trainers. 

Via bijscholing, aanreiken van trainingsfiches,…  

 

In een volgende fase kan dan worden bekeken op welke manier een vorm van 

discuswerpen (en eventueel andere varianten?) een plaats kan krijgen in het 

wedstrijdprogramma. 

4 Wedstrijdreglementen 

AVT organiseert in Heusden-Zolder een aantal wedstrijden voor KAN-BEN op 

woensdag. Bij hun laatste wedstrijd was Liesl aanwezig en werd er gesproken over het 

aanvangs- en einduur van de wedstrijden. De reglementen over avondmeetings zijn 

niet geheel duidelijk daar er geen duidelijke definitie is vast gelegd over een avond 

meeting.  

 

De commissie is van oordeel dat een wedstrijd op een weekdag mogelijk moet zijn 

mits deze tijdig kan worden afgewerkt. 

 

Het voorstel wordt daarom gedaan om voor jeugdwedstrijden een maximaal einduur in 

te voeren die voor elke wedstrijd van toepassing zal zijn.  

Voorstel: jeugdmeeting KAN-BEN tot maximaal 20u00 en een jeugdmeeting PUP-MIN 

tot maximaal 20u30 mag duren. 

5 Volgende vergadering 

Donderdag 13/6 (online) 


